

WM-SJT460 自动贴角机 (吸板式)

Automatic Rigid Box Corner Pasting Machine

本机采用吸板式飞达送灰板,双台面更换纸板,可连接自动上胶定位线,本机可选择使用PET胶带或牛皮纸胶带,通常宽度为19mm,也可以按实际需求定制宽度.适用于各种天地盖硬盒的自动贴角高速生产.

This machine adopts suction board type feeding grey board, double table replacement paperboard, can connect automatic gluing positioning line, this machine can choose to use PET tape or kraft paper tape, the width is usually 19 mm, can also customize the width according to actual demand. It is suitable for all kinds of sky and earth Cover Hard boxes automatic corner pasting high-speed production.

产品特点：

1. 本机采用单臂压合装置,恒温温度控制系统
2. 本机可使用各种热熔贴角胶带,宽度通常为19mm.其它宽度可订制.
3. 贴角胶带长度可以在10-60mm之间调节.
4. 本机操作简单,工作速度快,生产效率高,性价比高.
5. 本机采用吸板式飞达送灰板,双台面更换纸板,

Product features:

1. The machine adopts single arm press device and thermostatic temperature control system.
2. The machine can use various hot-melt adhesive tape, the width is usually 19mm.other width of tape have to special to make it .
3. The length of adhesive tape can be adjusted between 10-60mm length by once for the different boxes.
- 4, the machine simple operation, fast working speed, high production efficiency, high cost performance.
5. This machine adopts suction board type feeding grey board, double table replacement paperboard,



技术参数 / Technical Parameter

型号	Model	WM-SJT460
纸板厚度	Grey Board Thickness	1-3mm
纸盒最大长度	Max.Length of Box	500mm
纸盒最小长度	Min.Length of Box	50mm
纸盒最大宽度	Max.Width of BOx	400mm
纸盒最小宽度	Min.Width of Box	50mm
纸盒最大高度	Max.Height of Box	120mm
纸盒最小高度	Min.Height of Box	12mm
速度	Speed	20-40pcs/min
功率	Power	4.5Kw
气压	Air Pressure	≥0.6Mpa
电源	Power Supply	380V/50Hz
重量	Weight	2000kg
机器尺寸	Machine Size	L3000 * W2400 * H2600mm